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(57) Abstract: The invention relates to a method of visualizing or graphically printing an automatism application programmed
on a programming station (51) with the aid of graphic automatism languages (LD, SFC, FBD) on a computer terminal (54). Said
method comprises a stage in which a source program (50) associated with an application program formulated in one of the graphic
automatism languages is stored on the terminal (54), said source program being translated into a single, hierarchical object oriented
& language (XML); a stage in which at least one style sheet (52) associated with a graphic language is stored on the computer (54)
in order to generate a graphic vector file (53) containing drawing instructions enabling the automatism application to be displayed

graphically on the terminal (54).

[Suite sur la page suivante]
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(57) Abrégé : L’invention concerne un procédé pour visualiser ou imprimer graphiquement sur un terminal informatique (54), une
application d’automatisme programmée sur une station de programmation (51) a I’aide de langages graphiques d’automatisme (LD,
SFC, FBD). Le procédé comprend une étape de mémorisation sur le terminal (54) d’un programme source (50) d’une application
d’automatisme formulée dans un des langages graphiques d’automatisme, le programme source étant traduit dans un langage unique,
hiérarchisé et orienté objet (XML.), une étape de mémorisation sur le terminal (54) d’au moins une feuille de style (52) associée a un
langage graphique, une étape de traitement sur le terminal (54) du programme source (50) par la feuille de style (52) pour générer un
fichier vectoriel graphique (53) contenant les directives de dessin permettant 1’affichage graphique de 1’application d’automatisme
sur le terminal (54).
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